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 Odpowiadając na Pana interpelację z 10 sierpnia br., dotyczącą zwiększenia miejsc 

postojowych dla taksówek parkujących obok dworca PKP, uprzejmie informuję, iż wskazany 

teren został zmodernizowany ze wsparciem środków unijnych w ramach Działania 3.4 

Zrównoważona mobilność miejska i promowanie strategii niskoemisyjnych Regionalnego 

Programu Operacyjnego Województwa Kujawsko-Pomorskiego na lata 2014-2020. 

Zgodnie z przepisami obowiązuje zasada trwałości projektu realizowanego ze środków 

unijnych, gdzie okres trwałości to czas, w którym projekt nie może być poddawany 

modyfikacjom.  

Dodatkowo wyjaśniam, że plac przed dworcem kolejowym, zmodernizowany 

i oddany do użytku publicznego w grudniu 2019 r., został przebudowany w oparciu 

o szczegółową analizę wszystkich czynników związanych z ruchem w obrębie dworca. 

Biorąc pod uwagę funkcjonalność oraz prawidłowe przemieszczanie się użytkowników ruchu 

drogowego, na ograniczonym obszarze połączono wszystkie funkcje związane z postojem 

samochodów osobowych, taksówek oraz przystanków autobusowych. 

Odnosząc się natomiast do postawionego przez Pana pytania uprzejmie informuję, 

że nie zarejestrowaliśmy wniosku w przedmiotowej sprawie. 
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